## الشركة المتكاملة للنقل المتعدد

Comprehensive Multiple Transportation Company



Date: 26/10/2020

Ref: /26/10/2020

التاريخ: 2020/10/26

الرقم: /2020/10/26

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date 26/10/2020

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: - 2020/10/26

Subject: Trading in securities

## الموضوع: تداول بالأوراق المالية

Kindly be informed you of the following: -

- 1- (Jordan Investment & Consultancy Company) is a board of directors, Sale on the Sunday 25/10/2020 (424,670) shares from company (Comprehensive Multiple Transportation) shares, ownership in this company became (25,000) shares, with a percentage 0.167 % of ownership in the company's capital
- 2- ( MATORAC INVESTMENTS LIMITED ) is purchased on the Sunday 25/10/2020 (1,213,148) shares from company (Comprehensive Multiple Transportation) shares , ownership in this company became (1,213,148) shares, with a percentage 8.088 % of ownership in the company's capital

أرجو إعلامكم بما يلي :-

- الشركة الأردنية للإستثمارات والاستشارات العامة) هي عضو مجلس إدارة قد قامت يوم الاحد الموافق 2020/10/25 ببيع (424,670) سهماً من أسهم شركة (الشركة المتكاملة للنقل المتعدد ), حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة (25,000) سهم وبنسبة 0.167 % من رأس مال الشركة
- 2- (MATORAC INVESTMENTS LIMITED) قد قامت يوم الاحد الموافق 2020/10/25 بشراء (1,213,148) سهماً من أسهم شركة (الشركة المتكاملة للنقل المتعدد) , حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة (1,213,148) سهم وبنسبة 8.088 % من رأس مال الشركة

Best Regards,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

The Comprehensive Multiple Transportation Company

Financial Manager

Ziad Al-horani

دورصه عو رة الإدارية والمالية الديسوان T.Y. Jillyum Y 7

الشركة المتكاملة للنقل المتعدد

المدير المالي

التخاملة للنعل التحديد جرع Comprehensive

Multiple Transport Plc

P.O.Box: 744 Amman 19374 Jordan T +962 6 5351291 www.cmtc.jo